



**KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA  
KADA(P)S23/2022**

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat tempatan yang berkelayakan dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia di bawah Kod Bidang **222104 - Pertanian/Tanaman/Ladang/Taman/Hutan Dan Ladang Hutan dan 221206 - Perkhidmatan Pemetaan/Utiliti Bawah Tanah** bagi menyertai sebut harga berikut:-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	TARIKH TAKLIMAT	TARIKH DAN TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	TARIKH TUTUP SEBUT HARGA
CADANGAN MENJALANKAN CERAPAN DATA TANAH SECARA IN-SITU, PERSAMPELAN TANAH DAN ANALISIS MAKMAL (SAMPEL RUJUKAN), PENYEDIAAN PETA DAN LAPORAN LENGKAP BERSERTA PEMBENTANGAN DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI KAWASAN TANAMAN PADI JAJAHAN PASIR MAS, LEMBAGA KEMAJUAN PERTANIAN KEMUBU TAHUN 2022.	<b>16/05/2022 (Isnin)</b> Jam : <b>09.30 pagi</b>  Di Bilik Mesyuarat Pertanian, Ibu Pejabat KADA, Jalan Dato' Lundang, Kota Bharu, Kelantan.  • <b>Kehadiran taklimat adalah diwajibkan.</b>	<b>Mulai 16/05/2022 Hingga 18/05/2022</b>  Di Bahagian Pengurusan, Ibu Pejabat KADA, Jalan Dato' Lundang, Kota Bharu, Kelantan.  Harga Dokumen Tawaran <b>RM20.00</b>	<b>25/05/2022 (Rabu)</b>  Jam: 12.00 Tengah Hari  <b>Tawaran yang lewat diterima tidak akan dilayan.</b>

- Dokumen sebut harga akan dikeluarkan kepada pembekal/kontraktor yang sah atau yang mempunyai Surat Wakil Kuasa, yang telah menghadiri taklimat dan melawat ke premis sahaja. SIJIL ASAL PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA dalam Sub Bidang seperti di atas dan SIJIL TARAF BUMIPUTRA hendaklah dibawa dan menyerahkan satu salinan sijil-sijil berkenaan semasa membeli dokumen tawaran. Bayaran hendaklah dibuat dalam bentuk Wang Pos/Kiriman Wang/Draf Bank atau Wang Tunai, yang tidak akan dikembalikan. Wang Pos/Kiriman Wang/Draf Bank hendaklah dibuat atas nama **Pengurus Besar KADA**
- Tawaran yang lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan Tajuk dan No. Sebut Harga **KADA(P)S23/2022** dan dimasukkan ke dalam Peti Tawaran di **Cawangan Kewangan, Bahagian Pengurusan, Lembaga Kemajuan Pertanian Kemubu, Kelantan.**

**(NIK ROSLAN BIN IDRIS)**

Pengurus Besar  
Lembaga Kemajuan Pertanian Kemubu  
Kelantan.

Bertarikh : 26/04/2022  
s.harga kada(P)s23/22 Soil Profiling../abh